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Lien Hoskens: laat weten dat ze toch geen deel wenst uit te maken van de sportraad 
 
1. Verkiezing voorzitter – secretaris  
 
                 Voorzitter = Johan Bienens 
                 Secretaris = Dominique Cnaepkens 
 
2. Bespreking adviezen: erkenning verenigingen, huurovereenkomsten,… 
 
*Terugkoppeling reglement erkende vereniging: Ben gaat ter zitting door de adviezen van 
sportraad en cultuurraad, met daaraan gelinkt de opmerkingen van het CBS 
 
* Advies wordt gevraagd met betrekking tot de huur- en gebruiksovereenkomsten 
KI als parameter:  
Er wordt opgemerkt dat op een site, bestaande uit gebouwen en terreinen er de moeilijkheid is 
dat de gebouwen wel een KI hebben, maar dat terreinen een verwaarloosbaar KI hebben. 
Voorbeeld is Tielenhei als mix van gebouwen en terreinen. 
 
KI is gelinkt aan een gebouw, en kan dus niet als een objectief element gebruikt worden voor een 
terrein.  
 
De sportraad vindt een uniform systeem ok, maar hoopt dat met de maatregel  niet in eerste 
instantie beoogd wordt om meer inkomsten te generen. 
 
Een verhoging x 4 gaat de nodige misnoegdheid met zich meebrengen. 
 
Er wordt ook opgemerkt dat de huidige tarieven inderdaad ook wel extreem laag zijn. 
 
Impact zal zijn dat er voor de clubs een prijsstijging het gevolg zal zijn, en dat er een maximum 
grens wordt toegepast (1000 euro = 83,33 euro per maand) 
 
Er is de mogelijkheid om erfpacht aan te gaan, waardoor de vergoeding eerder een symbolisch is, 
maar waar dan het eigenaarsonderhoud in handen van de vereniging komt. 
 
Berekeningsbasis in het nieuwe voorstel is nu de verzekeringspremie + KI 
 



Wat met terreinen die ‘gecatalogeerd’ zijn als ‘woeste grond’ en waar geen KI op zit… dan kan 
dit niet echt als parameter worden gebruikt. Bv. petanque-terrein wordt door OKRA Tielen in 
bepaalde tijdsblokken gehuurd, maar daarnaast zijn dit ‘openbare’ petanque-terreinen. Gebruik 
van openbare terreinen die ook door clubs gebruikt worden zijn gelinkt aan gebouw. 
 
Ben licht toe dat als basis KI en verzekeringspremie gebruikt werd als berekeningsbasis, met 
dien verstande dat er ook een verdeelsleutel werd toegepast.  
 
Sportraad vindt het moeilijk over principes te oordelen, zonder te weten wat de impact is voor de 
clubs. Sportraad vraagt of in de toekomst de daarom de concrete bedragen onderwerp kunnen 
uitmaken van de bespreking. 
Omgerekend per maand vallen nieuwe huurprijzen al bij al nog wel mee, maar het is het ‘en’ 
‘en’ verhaal dat als tegenvaller ervaren wordt. 
 
Sportraad merkt ook op dat het heel belangrijk is te vermelden wat de gemeente doet en waar de 
gemeente verantwoordelijk voor is, en wat het aan de gemeente allemaal kost. 
 
Suggestie m.b.t. petanquebanen: tariferen per oppervlakte en of per petanquebaan (per 
oppervlakte) 
 
Opmerking loods: 240 euro voor een opslagplaats is t.o.v. huidige huur een forse stijging en zal 
er toe leiden dat er verwacht wordt dat infrastructuur wel in orde moet zijn. 
 
Er wordt opgemerkt dat gemeentebestuur er over moet waken dat er van de verenigingen niet te 
veel zuurstof wordt weggenomen. 
 
Opmerking: inzet van zaalwachters… kritisch over durven nadenken. Opdrachten kunnen van 
‘zaalwachter’ in handen van verenigingen geschoven worden. Sportdienst merkt wel op dat dan 
slijtage en onderhoud wel eens een ander verhaal kan worden.  
 
Er wordt ook nog kort besproken dat het eindresultaat wat men wil beogen met de nieuwe 
retributies door de sportraad wel ok is, maar dat de bruuske verhoging en invoering niet ok is. 
Dus wordt nogmaals gesteld dat het wenselijk is om een getrapte invoering te hanteren. 
 
3. Verwachtingen sportraad: 
 
 Nu we aan het begin van een nieuwe legislatuur zijn, is het een goed  
 idee om te peilen naar de verwachtingen van de sportraadleden. 
a. Wat zijn mijn verwachtingen /wat wil ik realiseren door in de sportraad te gaan 
b. Een vergadering was voor mij nuttig als …. 
c. Een vergadering was slecht/tijdverlies als … 
d. Na 6 jaar in de sportraad te zitten verwacht ik dat … 
e. … 
 
Reacties vanuit de vergadering: 
 
- ‘digitaal’ vergaderen is niet echt geslaagd 
- als nieuwkomer wordt je toch wel overdonderd (vooral als je historiek mist) 
- einduur van 22.00u wordt algemeen als ok ervaren 
- in het verleden werd maandelijks vergaderd, met uitzondering van juli en augustus 
- liefst niet ‘vergaderen’ om te ‘vergaderen’ 



 
locatie: gemeentehuis is ok ( maar ook kan in een bepaald clublokaal) 
ideale dag in de week: ? 
vergaderfrequentie: 3-maandelijks januari / april/ september/ november  mogelijk om een extra 
vergadering bijeen te roepen indien noodzakelijk. 
 
Volgende data worden voor 2020 reeds vastgelegd: 
 
woensdag 22 januari sportraad 
21 februari laureatenviering 
donderdag 23 april sportraad 
woensdag 9 september sportraad 
donderdag 19 november 
 
Voor juni kijken we uit naar een datum om   extra ‘culinair’ te vergaderen. 
 
4. Varia: 
- moet er i.f.v. sportlaureatenviering nog iets worden afgesproken? Wordt vastgepakt in januari 
2020. 
 
Einde vergadering: 22.05u 
 
 
 
 
 
 


